

## Statement of Consent for Personal Information Processing and Cross-border Transfer

### 个人信息处理及跨境传输同意声明

**First Name (名) :**

**Last Name (姓) :**

**Visa application number (申请编号) :**

I hereby acknowledge that I am aware of and agree to the following:

本人兹确认知悉并同意如下:

1. In order to process my visa application, Beijing TLScontact Consulting Limited (hereinafter "TLScontact" or "Personal Information Handler") needs to collect my personal information and transfer my personal information to a cloud server located outside of the People's Republic of China.

为处理本人的签证需要, 北京远程睿智商务咨询有限公司(下称"TLScontact"或"个人信息处理者")需要收集本人的个人信息, 并将本人的个人信息传输到位于中华人民共和国境外的云服务器上。

2. The following matters concerning the provision of my personal information by TLScontact outside the People's Republic of China:

以下关于 TLScontact 向中华人民共和国境外提供本人的个人信息的相关事宜:

- a) Overseas Recipient Information 境外接收方信息

Name 名称: TLS Group S.A.

Address 地址: 21 Rue Balzac, 75008 Paris, France

Contact 联系人: Marie-Claire Menez

Position of Contact 联系人职务: Global Privacy Department Manager 全球隐私部经理

Email 联系邮箱: dp@tlscontact.com

- b) Category of Personal Information 个人信息种类

- (i) Personal information - surname, first name, gender, date of birth, current nationality, current living province, travel document number, mobile number.

个人信息 - 姓氏、名字、性别、出生日期、当前国籍、当前居住省份、旅行证件号码、手机号码。

- (ii) Travel Information - Main purpose(s) of the journey, Member state of first entry, Main destination, Date of departure from origin, Date of arrival to destination country, Date of departure from destination country, Number of entries requested, Fingerprints collected previously for the purpose of applying for a Schengen visa, Entry permit for final country of destination; Travel host information, including name, address, country, email, date of birth, telephone; how the cost of travel and living expenses during the applicant's stay is covered; Means of payment.

旅行信息 - 旅程的主要目的、首次入境的成员国、主要目的地、出发日期, 到达目的地国家的日期, 离开目的地国家的日期, 申请次数, 先前为申请申根签证而收集的指纹, 申请人最终目的地国家的入境许可, 邀请方信息包括姓名、地址, 邀请方

国家，电子邮件，出生日期，主机电话，如何支付申请人逗留期间的旅行费用和生活费用，支付手段。

- (iii) Family relationship with an EU, EEA or CH citizen, or an UK national who is a Withdrawal Agreement beneficiary (If applicable).

与欧盟、欧洲经济区或瑞士公民或作为退出协议受益人的英国国民的家庭关系（如适用）。

- (iv) Biometric information of Netherlands visa applicants (if applicable).

荷兰签证申请人的生物识别信息（如适用）。

- c) Processing Purposes 处理目的

To enable the Embassy or the Ministry of Foreign Affairs of the country to which I submit the visa application and which is the client of the Personal Information Handler and the Overseas Recipient to have access to my personal information for the purpose of making visa decisions.

使本人所提交的签证申请所对应的国家的、作为个人信息处理者和境外接收方的客户的使馆或外交部能够获取本人的个人信息，以做出签证决策。

- d) Processing Methods 处理方式

My personal information will be **stored** in a cloud data centre located in the EU owned by the Overseas Recipient, **provided** to the Embassy or the Ministry of Foreign Affairs of the relevant country through this cloud server, and **deleted** upon completion of the visa review process.

本人的个人信息将**存储**在境外接收方所拥有的位于欧盟的云数据中心，通过该云服务器**提供**给相关国家的使馆或外交部，并在签证审核程序完成后被**删除**。

- e) The Way I May Exercise My Rights to Overseas Recipient 本人向境外接收方行使权利的方式

I may request to exercise the rights granted to me by law in the above-mentioned personal information processing activities, including but not limited to correcting and supplementing personal information, by contacting the contact person listed in paragraph a) above.

本人可以通过联系以上 a)款所列联系人，要求行使法律赋予我的在上述个人信息处理活动中的权利，包括但不限于更正、补充个人信息。

Signature 签名: \_\_\_\_\_

Date 日期: \_\_\_\_\_